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  ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 208 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Στην Αθήνα, σήμερα την 16η Νοεμβρίου 2021, ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 

16:00 συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη τα μέλη του Διοικητικού 

Συμβουλίου, περιόδου 2019-2021, του ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 

(ΣΕΦ), κατόπιν της από 20.10.2021 πρόσκλησης του Προέδρου του Διοικητικού 

Συμβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, προκειμένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις 

στα θέματα της ημερήσιας διάταξης: 

 

Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 

Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 

Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε συναντήσεις από 

το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 

Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 

Θέμα 5: Ταμειακή ενημέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 

Θέμα 6: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

 

1.  Σωτήρης Καπέλλος, Πρόεδρος 

2.  Δημήτριος Βαρλάμης, Αντιπρόεδρος  

3.  Αθανάσιος Σακκάς, Γραμματέας  

4.  Εμμανουήλ Σούρσος, Ταμίας  

5.  Τάκης Σαρρής, μέλος  

6.  Δημήτριος Βαρβιτσιώτης, μέλος (απών) 

7.  Αλέξανδρος Ζαχαρίου, μέλος  

   

Στο ΔΣ παρευρέθηκε ο Σύμβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωμάς, και τα μέλη κ. Χ. 

Φίλανδρος, A. Harito, Γ. Ρούλιας, Γ. Βλάσσης (Copernicus), Β. Λιάσκας, Χ. 

Πετρόχειλος, Γ. Τζανίδης, Δ. Κυριακίδης, Μ. Ιερωνυμίδης, L. Pebet, Π. Φράγκος 
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Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδομένου ότι συμμετέχουν 6 μέλη του ΔΣ, 

συνεπώς το ΔΣ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης με κατά σειρά 

συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης. 

 

Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 

 

Παραδόθηκε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα μέλη, το οποίο είχε ήδη σταλεί με 

ηλεκτρονικό ταχυδρομείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο αποφασίζει ομόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 

προηγούμενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 

 

Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 

 

Η συζήτηση ξεκίνησε με μία επισκόπηση της έκθεσης Intersolar από όσους συμμετείχαν 

σε αυτή. 

Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε για τις εξελίξεις στην αγορά και συγκεκριμένα: 

- Για το νέο Εθνικό Σχέδιο για την Ενέργεια και το Κλίμα (ΕΣΕΚ), το οποίο 

αναμένεται στα μέσα του 2022 και το οποίο θα έχει πιθανότατα ως νέο στόχο την 

κάλυψη του 70% της ηλεκτροπαραγωγής με ΑΠΕ. 

- Για την ΥΑ που αφορά τα οικιακά συστήματα έως 6 KW με feed-in-tariff. Η 

υπογραφή της αναμένεται τον Δεκέμβριο. 

- Για τη συζήτηση που γίνεται στο ΥΠΕΝ προκειμένου να περάσει το ΕΤΜΕΑΡ 

στην προμήθεια (αντί των ρυθμιζόμενων χρεώσεων), κάτι που θα ευνοήσει το net-

metering. 

- Για τα προσωρινά στατιστικά της αγοράς ως και τον Οκτώβριο του 2021. 

Διασυνδέθηκαν συνολικά 600 MW μέσα στο 2021, εκ των οποίων 30 MW 

περίπου αφορούν την αυτοπαραγωγή. 

- Για τον Κλιματικό Νόμο που θα δοθεί σε δημόσια διαβούλευση και ο οποίος 

προβλέπει υποχρεωτική εγκατάσταση φωτοβολταϊκών σε κτήρια με κάλυψη άνω 

των 500 τ.μ. Συγκεκριμένα, ο νόμος προβλέπει τα εξής: «Για οικοδομικές άδειες 

που υποβάλλονται από την 1η.1.2023, τα ειδικά κτίρια της παρ. 21 του άρθρου 2 

του ν. 4067/2012 (Α΄ 79), εξαιρουμένων των τουριστικών καταλυμάτων και των 

ναών, με κάλυψη μεγαλύτερη των πεντακοσίων (500) τ.μ. υποχρεούνται να 

τοποθετούν συστήματα παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας από φωτοβολταϊκά ή 
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θερμικά ηλιακά συστήματα σε ποσοστό που αντιστοιχεί τουλάχιστον στο 30% της 

κάλυψης. Κατ’ εξαίρεση, με απόφαση του οικείου Συμβουλίου Αρχιτεκτονικής του 

άρθρου 7 του ν. 4495/2017 (Α’ 167) ή, ειδικώς για κτίρια με συνολική 

προσμετρώμενη στον συντελεστή δόμησης επιφάνεια άνω των πέντε χιλιάδων 

(5.000) τ.μ., του Κεντρικού Συμβουλίου Αρχιτεκτονικής του άρθρου 13 του ιδίου 

νόμου δύναται να εξαιρούνται από την ως άνω υποχρέωση μεμονωμένα κτίρια, 

εφόσον τεκμηριώνεται η σχετική αναγκαιότητα για λόγους μορφολογικούς ή 

αισθητικούς. Με την απόφαση της παρ. 8 του άρθρου 28 δύναται να εξαιρούνται 

από την εφαρμογή της παρούσας και άλλες κατηγορίες ειδικών κτιρίων ή ειδικά 

κτίρια σε περιοχές με θεσμοθετημένο καθεστώς προστασίας, όπως παραδοσιακοί 

οικισμοί και διατηρητέα κτίρια».  

  

Το μέλος του Συνδέσμου Γ. Βλάσσης έθεσε θέμα τυχόν παρατάσεων των ισχυουσών 

ταριφών στα συστήματα έως 500 kW λόγω της ανεπαρκούς διαθεσιμότητας πανέλων και 

υψηλών τιμών. Ακολούθησε συζήτηση στην οποία αποφασίστηκε να μη προβεί ο 

Σύνδεσμος σε σχετικό αίτημα, καθώς έχουν ήδη δοθεί παρατάσεις για το θέμα αυτό. 

 

Στη συνέχεια ακολούθησε συζήτηση για τα PPAs με αφορμή και την πρωτοβουλία του 

ΥΠΕΝ να ενισχύσει το εργαλείο αυτό. 

 

Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε 

συναντήσεις από το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 

 

Οι κ. Καπέλλος και Ψωμάς συμμετείχαν στο ετήσιο συνέδριο του energypress για τις 

ΑΠΕ και την αποθήκευση. 

 

Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 

 

Τίποτα σημαντικό 

 

Θέμα 5: Ταμειακή Ενημέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταμία ΣΕΦ 

 

Το ταμείο του ΣΕΦ είναι: 

 Καταθέσεις στην Πειραιώς 16.11.2021 ποσό 42.517,36 € 
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 Καταθέσεις στην Alpha Bank 16.11.2021 ποσό 74.669,34 € 

 Καταθέσεις στην Εθνική 16.11.2021 ποσό ~1.080 €  

 Μικρό ταμείο 550,22 €.  

 Ήτοι, σύνολο ταμείου ΣΕΦ: 118.816,92 €.  

 

Θέμα 6: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 

 

Το επόμενο ΔΣ θα πραγματοποιηθεί με τηλεδιάσκεψη την Τρίτη 14 Δεκεμβρίου 2021 

και ώρα 16:00. 

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση. 

 

Ο Πρόεδρος  ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ  

Ο Αντιπρόεδρος  ΒΑΡΛΑΜΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ  

Ο Γραμματέας   ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

Ο Ταμίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

Μέλος   ΤΑΚΗΣ ΣΑΡΡΗΣ  

Μέλος    ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (απών) 

Μέλος   ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΖΑΧΑΡΙΟΥ  


